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Onsdag d. 14-6-2023 kl. 17:00-21:00 med følgende dagsorden: 

 

Deltagere Birgit, Bent, Robina, Lena, Anne, Lone, Mogens, Morten, Arne 

Ordstyrer Robina 

Afbud Simab 

Referent Lena 

Frugt. Robina 

 

17:00 – 17:30 

 

Klublederne aflægger regnskab – Anne og Bent har indkaldt 

 

• Regnskab for de fleste klubber blev godkendt, lige på nær Torsdags 

morgenbrunch, da overleveringen fra en beboer til klubleder stadig 

mangler. 

Bestyrelse og klublederen er på sagen. 

 

 

 

17:30 – 19:00 

 

Afdelingstjek med Niels-Erik 

 

 

19:00 – 19:30 

 

Spisning  

 

 

19:30 – 21:00 

 

 

 

 

Bestyrelsesmøde 

 

1. Endelig godkendelse af dagsorden 

• OK 

 

2. Godkendelse af referat 

• OK 

 

3. Lokalinspektør 

 

• Budget/Økonomien 

o Økonomien viser 1,67% under. 

 

 

4. Varmemester 

 

• Garager/carporte status samt belysning 

o Det går fremad med garager og carporte.  

Der mangler porte på garager samt gavle på carporte. 
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Der kommer ikke skillevægge i carporte, men der 

kommer markeringer. 

Der bliver sat lys op, som kan reguleres i styrken. 

Man forventer stadig, at det hele står færdigt i August 

som planlagt. 

 

 

     5.    Formanden 

 

• City parkering 

o En del beboere kan ikke finde ud af at registrere 

gæster. Det er et meget forvirrende system.       

Der kommer sms ud, at man skal kontakte 

ejendomskontoret, hvis man ikke kan få det til at 

virke, for så vil de tage kontakt til City parkering. 

 

 

• Klapsæder  

o Klapsæderne er på vej, og kommer forhåbentlig i 

næste uge. De bliver derefter sat op hurtigst muligt. 

 

 

• Affaldsstationer 

o Kommunen har godkendt tegningerne, så 

affaldsstationer kan blive lavet.  

Prisen bliver 155.000 kr. 

Lamper der skal flyttes koster 12.500 + moms pr. stk. 

Tidsplan kommer i næste uge. 

 

 

• Blomsterkummer 

o Der bestilles 11 sæt blomsterkummer til 

parkeringspladssiden. (2 blomsterkummer med 

siddeplads i midten) 

Prisen bliver 71.000 kr. inkl. Moms. 

 

 

• Loppemarked 

o Loppemarkedet lørdag d. 3 juni gik super godt. 

 

 

• Jubilæumsfest 

o Der kommer sms ud fra ejendomskontoret Mandag d. 

31 Juli, så man bliver mindet om, at sidste mulighed 

for tilmelding er Tirsdag d. 1 August. 

Morten spørger i driften, om nogen vil hjælpe på 

dagen til jubilæumsfesten lørdag d. 26. August. 

 

 

• Sommerferie 
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o Dette er sidste bestyrelsesmøde inden sommerferien. 

Næste møde er onsdag d. 9/8-23. 

 

 

       6.    Økonomi v/ Lone og Robina 

 

• Ser ud som om, at beløbene ikke er rigtige på konto 119 

o Der har været en del fejlposteringer, men Lejerbo er 

ved at få styr på det. 

 

 

       7.    Skiltning v/ Lena 

 

• Nye skilte på området efter vi har haft afstemning om 

hunde, samt pga. flere stavefejl på flere af dem. 

o Der skal laves nye skilte og i mellemtiden bliver 

nogle af de nuværende skilte fjernet. 

Morten laver udkast til de nye skilte og sender til 

bestyrelsen. 

 

 

8. Bestyrelsesmail – gennemgang 

 

• Mail fra beboer, som har ønske om, at åbne billardklubben 1 time 

før om fredagen, så man kan spise sammen. 

o Beboeren får godkendt ansøgningen og kan nu åbne 

kl. 17.30. 

 

• Mail fra beboer, som ønsker at få sat et bord/bænkesæt på græsset 

ud mod Byvej. 

o Driften kan fortælle, at det er klaret. 

 

• Mail fra beboer, som har ønske om, at åbne en Onsdagsklub fra kl. 

18.30 til kl. 21.30 i Beboercafeen fra starten af August 2023.             

I klubben vil man kunne spille billard, dart og de øvrige spil der er i 

beboercafeen. 

o Beboeren får godkendt ansøgningen. 

 

 

 

Kommende møder 9/8-2023, 13/9-2023, 11/10-2023, 1/11-2023, AFDELINGSMØDE 8 /11-

2023, 13/12-2023 

 


